
Schoolraad 1 oktober 2024

Aanwezig:
Directie

- Linda Van Oevelen
- Bruno de jonckheere

Onderwijzend personeel
- Carmen Jacobs
- Ilse Jonkers

Oudergeleding
- Ilse Verheyden
- Johan Sleeckx

Lokale vertegenwoordiging
- Marieke Cassimon
- Veerle de Jonge

verontschuldigd
- Els Ribbens
- Olivier Derison

Agenda

punt van de directie
advies inwinnen mbt vacature directeur

Vragen van ouders (gesteld tijdens oudercafé van het steuncomité)
Algemeenheden

aantal inschrijvingen - verloop van digitale inschrijvingen - instappertjes
status Koala testen derde kleuterklas
status Stip IT actie & pestbeleid
leerlingenparlement
vervolg aandachtspunten enquête vorig schooljaar
bevraging zesdejaars
verkiezingen schoolraad

Meeting minutes

Punt van de directie

Advies inwinnen mbt vacature directeur

● de vacature werd reeds uitgestuurd, dit om het tijdschema te respecteren
● feedback en/of opmerkingen vanuit de schoolraad zijn nog steeds welkom
● gesprekken vinden plaats in februari 2025
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Vragen van ouders (gesteld tijdens oudercafé van
het steuncomité)

● wordt er ook dit jaar nog steeds in de klassen gegeten? En zoja, waarom?
○ vooral voor de kinderen is dit rustiger
○ er is ook beperkte plaats (vroegere refter fungeert als extra leslokaal)

● wat met de schermtijd tijdens het middageten? Veel ouders vragen zich af of dit
echt nodig is om tijdens of na het eten een 'scherm' op te zetten. Zij zien hun
kinderen liever samen binnen of buiten spelen

○ blijft beperkt tot na het eten
○ film slechts één keer per week, meestal op vrijdag

één film wordt, gezien de beperkte schermtijd, verspreid over meerdere
weken

○ karrewiet heeft steeds de voorkeur
○ slechts beperkte tijd (om half één gaan de kinderen buiten spelen en/of naar

Heibos)
○ elke middag wordt er een uur buiten spelen
○ de directie zal bij gelegenheid dit topic nog eens kort toelichten op het

prikbord
● overzicht van de steunacties die door steuncomité, school of klassen

georganiseerd worden zou nuttig zijn. (zie tevens enquête vorig jaar)
○ inventaris maken met kwartalen

■ klas acties (sneeuwklassen, …)
■ steuncomité acties (bloembollen, verkoop in oktober)
■ school acties (kalender, kerstkaarten, …)
■ goede doelen acties (wwf, vasten, pater damiaan, warme week, …)
■ Ook hier brengen we bij gelegenheid een overzicht van op het

prikbord
● opnieuw onder de aandacht brengen van schoolstraat, ook richting grootouders die

blijkbaar minder vertrouwd zijn met het concept van een 'autovrije' straat (zie
tevens verslag vorig jaar met parkeren in de max temmermanlaan en de hinder
voor onze fietsers)

○ de directie haalt aan dat ze regelmatig controles doen vanuit de school
○ de onveilige situaties die werden aangehaald hadden wellicht te maken met

het begin van het schooljaar – wellicht nog even wennen en extra
sensibiliseren van ouders naar grootouders toe

○ paaltjes ontbreken richting Max Temmerlaan aan de kerk
Linda gaat hier voor bellen

○ politie ook nog regelmatig aanwezig; echter enkel ‘s ochtends



Algemeenheden

Aantal inschrijvingen - verloop van digitale inschrijvingen -
instappertjes

● Beschikbare plaatsen voor schooljaar 2024-2025 (d.d.
● 25/09/2024)

○ geboortejaar 2022 / K0: 9 vrije plaatsen
○ geboortejaar 2021 / K1: volzet
○ geboortejaar 2020 / K2: 7 vrije plaatsen
○ geboortejaar 2019 / K3: 3 vrije plaatsen
○ eerste leerjaar: volzet
○ tweede leerjaar: volzet
○ derde leerjaar: 3 vrije plaatsen
○ vierde leerjaar: 3 vrije plaatsen
○ vijfde leerjaar: volzet
○ zesde leerjaar: volzet

● normaal 48 per jaar
● instappertjes slechts 38 dit jaar ingeschreven (voorlopig 13 bij Erna)
● 2021 zit overal vol in Heide (plaatsgebrek in alle scholen)
● digitaal inschrijven loopt over het algemeen goed

Status Koala testen derde kleuterklas

● geen problemen gemeld in onze school, steeds prima score

Status Stip IT actie & pestbeleid

● nog steeds een werkgroep
● kwam ook aan bod in ouderbevraging
● beleid wordt aangescherpt
● in de eerste weken, de zogenaamde gouden weken, wordt hier steeds extra

aandacht aan besteed
● waar het vroeger een maand was loopt dit nu een gans jaar
● ook dit topic wordt tijdens de middag pauzes regelmatig klassikaal besproken

Leerlingenparlement

● topics die soms aangekaart worden zijn
○ materiaal
○ speelgoed kast

● kunnen we vanuit steuncomité en/of schoolraad ondersteunen?
○ meestal wordt dit vanuit de leerkrachten kort opgevolgd



vervolg aandachtspunten enquête vorig schooljaar

● communicatie
○ pedagogische studiedag gepland
○ werkgroep opgericht

● pesten wordt op doorgepakt
● oudercontacten - structureel ondersteunen met een patroon (zelfde moment, zelfde

aandachtspunten, structuur)
● … wordt aan gewerkt!

bevraging zesdejaars

● bevraging zesdejaars was een success, 18 van de 50 respondenten NA afloop van
het school tijdens de vakantie (dit jaar trachten van het op school te organiseren op
de chromebooks)

verkiezingen schoolraad

● inrichten nieuwe verkiezingen schoolraad 2024 - 2028 door het schoolbestuur voor
de oudergeleding

○ Bruno en Linda nemen dit punt op
○ starten met kandidaten
○ vervolgens ‘verkiezingen’

nieuwe datum voor 2025

● dinsdag 28 januari 20u
● dinsdag 20 mei 20u


